

ASCII Export

1. Sie können eine ASCII Datei exportieren, indem Sie Im Menüpunkt „Export“ auf den Untermenüpunkt „Punkte“ tippen.

2. Wählen Sie im nächsten Feld als Format txt, oder csv aus.

The screenshot shows a dialog box for exporting data. At the top, there is a dropdown menu set to 'TXT'. Below it are two radio buttons: 'Project Folder' (selected) and 'User Folder'. A 'Dateiname' field contains the text 't3'. A 'Trennzeichen:' dropdown menu is set to 'Blank Space'. An 'Export' button is located at the bottom right of the dialog.



3. Standardmäßig wird die Export Datei im Projektordner abgespeichert, tippen Sie auf „User Folder“ und anschließend auf „...“ damit Sie den Speicherort beliebig ändern können. Beim Dateinamen geben Sie den gewünschten Namen der Datei an. Standardmäßig ist der Projektname hinterlegt. Bei Trennzeichen können Sie zwischen den Trennoptionen der einzelnen Koordinaten wählen. Mit Tippen auf „Export“ wird die Datei exportiert.

The screenshot shows the same dialog box as before, but with 'User Folder' selected. The 'Dateiname' field now contains 't3 export'. There is a 'Test' button with a three-dot menu icon next to it. The 'Export' button remains at the bottom right.